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هوش مصنوعی تبدیل متن به تصویر Flux معرفی شد
گروه علمی و آموزشی-Black Forest Labs از هوش مصنوعی Flux رونمایی کرده که با ۱۲ میلیارد پارامتر 
بزرگ ترین مدل متن باز تبدیل متن به تصویر تا امروز است. Black Forest Labs از هوش مصنوعی Flux رونمایی 
کرده که با ۱۲ میلیارد پارامتر بزرگ ترین مدل متن باز تبدیل متن به تصویر تا امروز است. Flux می تواند تصاویری ارائه 
دهد که با نمونه های میدجرنی قابل رقابت هستند و احتمالاً بتواند هر مدل دیگری را که تاکنون در دسترس قرار گرفته، 
اعم از متن باز یا بسته، شکست دهد. هوش مصنوعی Flux در سه نسخه ارائه می شود: Flux Dev که متن باز است و 
برای توسعه دهندگان در دسترس قرار می گیرد. Flux Schnell که تا ده برابر عملکرد سریع تری دارد و تحت مجوز 
Apache ۲ منتشر می شود. Flux Pro نیز که نسخه متن بسته است و می توان از طریق یک API از آن استفاده کرد.

مقایسه هوش مصنوعی Flux با میدجرنی:
یکی از تفاوت های اصلی Flux با میدجرنی در این اســت که Flux متن باز اســت و می توان آن را روی یک 
سیستم نسبتاً خوب اجرا کرد. دو نسخه Flux Dev و Flux Schnell اکنون برای دانلود در Hugging Face در 

دسترس هستند.
مقایسه خروجی Flux با میدجرنی

سازندگان Flux می گویند که در تست های بنچمارک، این مدل ۱۲ میلیارد پارامتری در تولید تصویر از مدل هایی 
ماننــد HD( 3 Dall-E(، میدجرنــی v6.0 و Ultra SD3 در بخــش کیفیت بصری، وفــاداری به پرامپت کاربر، 
تایپوگرافی و تنوع خروجی، بهتر عمل می کند.بااین حال، اگر بخواهید روی سیستم خود از مدل متن باز Flux استفاده 

کنید، نیاز به پردازشگر گرافیکی قدرتمندی دارید.
 این مدل حدود ۲3 گیگابایت حجم دارد؛ یعنی به حدود ۲۴ گیگابایت VRAM نیاز خواهید داشت. البته شما 
می توانید از پلتفرم های آنلاین مانند NightCafe و Based Labs نیز برای تولید تصاویر از Flux اســتفاده کنید.
به طورکلی، نسخه پرو Flux می تواند رقیب خوبی برای میدجرنی و سایر مدل های پولی باشد. بااین حال، با توجه به 
اینکه مدل های جدید مانند Auraflow یا Flux بسیار سنگین هستند، افرادی که پردازشگر های گرافیکی متوسطی 

دارند، می توانند به سراغ SD3 یا حتی نسخه های سبک تر SDXL بروند.

»دستکش هوشمند« با فناوری هوش مصنوعی طراحی و ساخته شد

گروه علمی و آموزشــی-  علی 
فرهادی با بیان اینکه آموزش و پرورش 
قلب تپنده امید، امید بخشی، سرچشمه 
جریان مقدس دانایی و یادگیری است 
گفت: آموزش و پرورش بعد از خانواده 
شاید مقدس ترین بخش حاکمیت باشد. 
تعلیم و تربیت از خانواده شکل می گیرد 
و اولین مدرسه همه ما خانواده است و ما 
بعد از خانواده عزیزترین و گرانبهاترین 
داشــته هامان یعنی فرزندانمــان را به 

مدرسه می سپاریم.
وی بــا بیــان اینکه مدرســه در 
دســتگاهی به نام آمــوزش و پرورش 
مدیریت می شــود افزود: شاید همین 

مقایسه و همین توجه به جریان تعلیم و 
تربیت از بستر خانواده به فضای مدرسه 
نشان دهد که آموزش و پرورش تا چه 
حد می تواند مهم باشــد؛ فرق معلم با 
سایر کارکنان دولت این است که همواره 
گفته می شود معلم کارمند نیست، معلم 
از جنس پدر و مادر اســت و نمی شود 
به عنوان معلمی، کارمندی اطلاق کرد 
چون کار پدر و مادران را ادامه می دهند.

ســخنگوی وزارت آمــوزش و 
پرورش با بیان اینکه بحث خبررسانی 
و آگاهی بخشی در آموزش و پرورش 
بسیار رســالت بزرگی است ادامه داد: 
خبرنگاران بخشــی از نظــام تعلیم و 

تربیت و یکی از مولفه های مهم جریان 
تعلیم و تربیت در کشــور هســتند و 
خداوند به اعتقاد بنده رزق شــما قرار 
داده که خبرنگار، اهل آگاهی بخشــی 
باشــید و همزمان رزق ثــواب تعلیم 
و تربیت را نصیب شــما کرده اســت. 
خبرنــگار امانت دار اســت و امانتی را 
دریافت می کند و موظف است آنچه که 
هست و واقعیت دارد را منتقل کند؛ در 
هر صورت رسالت خبرنگاری رسالت 
سخت و خطیری است. وی با بیان اینکه 
تلاش شده در آموزش و پرورش جریان 
اطلاع رســانی به نحوی انجام شود که 
خانواده ها دچار دغدغه کمتری شوند 

افزود: جامعه از آموزش و پرورش زیاد 
متاثر می شــود. در فاصله سال ۱3۸۸ تا 
۱3۹۲ آمــار دانش آموزی ما ۱۲ میلیون 
و ۷00 هزار نفر بود، امســال مجموعه 
دانش آموزانی که در ایران تحصیل می 
کننــد اعم از دانش آموزان مهمان که از 
سایر کشــورها هستند و دانش آموزان 
ایرانی، عدد ۱۷ میلیون را رد خواهد کرد 
لذا حــدود ۱۷ میلیون و ۵00 هزار نفر 
در سال تحصیلی آینده جمعیت دانش 
آموزی خواهیم داشــت. ســخنگوی 
وزارت آموزش و پــرورش ادامه داد: 
بــه نوعــی مدیریت در این دســتگاه 
بســیار سخت تر شده است. آموزش و 
پرورش ۴۴.۲ درصد کل دولت اســت 
ولی بودجه ای که دریافت می کند حدود 
۱0 درصد بودجه دولت است و این باید 
حتما رشــد یابد. آموزش و پرورش از 

نظر توسعه فضاهای آموزشی در فاصله 
ســال ۱3۸۲ تا الان که حدود ۲۱ سال 
می گذرد بسیار افزایش پیدا کرده، ولی 
در سال ۱3۸۲ حدود ۷۹ هزار سرایدار و 
خدمتگذار داشتیم و الان تعداد این نیرو 
۵۱ هزار نفر است یعنی این جریان تعلیم 
و تربیت و جریان آموزش واقعیتی است 
که باید توجه بیشتری به آن داشته باشیم.

فرهادی با بیان اینکه بیش از یک 
پنجــم نیروهای موجــود در آموزش 
و پــرورش که حقــوق بگیر آموزش 
و پرورش هســتند در حدود سه سال 
اخیر جذب شده اند گفت: یعنی در سه 
سال اخیر تعداد ردیف های استخدامی 
تعلق پیدا کرده بــه آموزش و پرورش 
عدد خوبی بوده و فقط امســال حدود 
۱0۵  هزار ردیف جذب شــده، امسال 
سه آزمون استخدامی بزرگ داشتیم، در 

آزمون آموزگاری سال گذشته ظرفیت 
۲۸ هزار نفر بود ولی در مرحله اول اعلام 
نتیجــه آزمون ۱۷ هزار و ۴00 نفر قبول 
شــدند امسال با همان ظرفیت ۲۸ هزار 
نفر در مرحلــه اول، ۲۱ هزار نفر قبول 
شدند، سایر ظرفیت هایی هم که خالی 
مانده مربوط به ســهمیه ها و مواردی 
اســت که در آزمون ها طبیعی اســت. 
وی بــا بیان اینکه در همین یک ســال 
اتفاقات مبارکی در آموزش و پرورش 
افتاده افزود: در همین یک سال نظام رتبه 
بندی تثبیت شــد، پارسال همین موقع 
۵۷۲ هزار معترض رتبه بندی داشــتیم 
الان تقریبــا این تعداد معترض به عدد 
حدود صفر رســیده، سال گذشته این 
موقع حدود ۲30 هزار معلم کم داشتیم 
این عدد امســال چیزی حدود حداقل 
۵0 هزار کمتر شــده و به سمت بهبود 

در حرکت هســتیم و میــزان کمبود به 
روش های دیگر جبران خواهد شد.

ســخنگوی وزارت آمــوزش و 
پرورش با بیان اینکه امسال برای اول مهر 
دغدغه نیروی انسانی نخواهیم داشت 
عنوان کرد: اخیرا تصمیمی گرفته شــد 
در خصوص تامین نیروی انسانی برای 
مهر ماه، ناظر به بخشنامه بازنشستگی، 
بخشنامه ای که گفته بود مطابق ماده ۱03 
قانون خدمات کشوری معلمان باید تا 
30 سال و شصت سال خدمت کنند که 
بــه زودی با توجه به اینکه برنامه هفتم 
ابلاغ شــد) این بخشنامه موقعی صادر 
شــد که برنامه هفتم ابلاغ نشده بود و 
ماده ۱03 قانون خدمات کشوری جاری 

بود( این بخشنامه همین روزها اصلاح 
می شود و موارد انگیزه بخشی و از جنس 
پاداش در نظر گرفته می شــود و برای 
عزیزانی که اســتمرار خدمت دارند تا 
زمانی که بحران کمبود نیروی انسانی از 
طریق جذب فارغ التحصیلان دانشگاه 
فرهنگیان و دانشگاه شهید رجایی رفع 

شود که که دو سالی زمان می برد.
فرهادی اظهار کرد: در یک ســال 
گذشته از شــهریور ماه سال گذشته تا 
الان بســیاری از بحران هــای آموزش 
و پــرورش حالت نرمال پیــدا کرده، 
بحران نداریم و بــه امید خدا در آینده 
شــاهد خواهیم بود که مهر و آغاز سال 

تحصیلی آرامی در پیش داریم.

گروه علمی و آموزشی-  فناوری 
و اقتصاد دانش بنیان ریاست جمهوری، 
دستکش های هوشمند به عنوان یکی از 
نوآورانه ترین فناوری های پوشــیدنی، 
راه را برای تعامل طبیعی تر و کارآمدتر 
انســان با دستگاه های هوشمند هموار 

کرده اند. 
این دســتکش ها با بهره گیری از 
سنســورهای مختلف، پردازنده های 
کوچک و نرم افزارهای هوشمند، قادر 
به تشــخیص حرکات دست، نیروها و 

حتی سیگنال های فیزیولوژیکی هستند.
پریناز ســیف الدینی، دانشجوی 
دکتری نانوالکترونیک دانشگاه تهران 
که تحت راهنمایی محمدرضا کلاهدوز 
اصفهانی موفق به اجرای این طرح شده 
درخصوص چالش های تهیه نمونه های 
وارداتی این دســتکش ها، اظهار کرد: 
از مهمتریــن ایــن چالش هــا، عدم 
تطبیق پذیری رابط های موجود با طیف 
گســترده ای از پلتفرم هاست که مانع از 
استفاده گسترده از آن ها می شود. علاوه 

بر این عدم پشتیبانی فنی و گارانتی این 
محصولات، هزینه بالای تعمیرات و نبود 
قطعات یدکی هم مشکلات بیشتری را 
بــه کاربران ایرانی تحمیل می کند. وی 
با اشــاره به اینکه پــردازش تصویر به 
عنوان یک روش قدرتمند برای تحلیل 
اطلاعات بصری، می تواند کاربردهای 
گسترده ای در دستکش های هوشمند 
داشته باشد؛ ادامه داد: محدودیت هایی 
مانند نیاز به پردازشگرهای قدرتمند و 
پرهزینه با مصرف بالای انرژی، مانع از 

استفاده گسترده از آن می شود. 
قیمــت بــالای دســتکش های 
هوشــمند موجود، یکی از مهم ترین 
موانــع در گســترش اســتفاده از این 
فناوری است که با استفاده از مواد اولیه 
ارزان تر و بهینه ســازی فرآیند تولید، 
می تــوان هزینه تولید دســتکش های 
هوشــمند را کاهش داد. سیف الدینی 
همکاری بین صنایع، دانشگاه ها و مراکز 
تحقیقاتــی را جهت رفع این چالش ها 
ضــروری خواند و گفــت: حمایت 

دولت از تولیــد محصولات داخلی و 
ســرمایه گذاری در تحقیق و توسعه در 
ایــن حوزه، می توانــد نقش مهمی در 
توسعه فناوری دستکش های هوشمند 
در کشــور داشته باشــد. مجری طرح 
درباره نوآوری و پیچیدگی فناورانه این 
محصول ادامه داد: این حسگرها به دلیل 
سادگی ساخت، هزینه پایین و قابلیت 
تشــخیص طیف وسیعی از حرکات و 
نیروها، نــوآوری قابل توجهی در این 

طرح محسوب می شوند. 
نبود نمونه مشابه در داخل کشور، 
نشان دهنده ماهیت نوآورانه این طرح و 
نیاز به انجام تحقیقات گســترده است. 
به گفته او، انتخاب مواد مناســب برای 
ساخت دستکش، با توجه به ویژگی های 
مکانیکی، الکتریکی و شــیمیایی مورد 
نیاز، یک چالش پیچیده است و باید به 
عواملی مانند انعطاف پذیری، مقاومت 
در برابر سایش و هزینه مواد توجه شود.
سیف الدینی بیان کرد: تست های 
اولیه با موفقیت پشــت ســر گذاشته 

شــده اند و محصول در TRL۴ است. 
بهینه سازی مدار خوانش و انتقال دقیق 
ســیگنال خروجی، طراحی دستکش 
متناســب با اســتانداردهای دستکش 
هوشمند و ارگونومی دست، پیاده سازی 
الگوریتــم مناســب، اضافــه کردن 
حسگرهای بیشتر برای قرارگیری روی 
مفاصل مختلف دست برای تشخیص 
بهتر حرکت دست و همچنین استفاده 
از ارتباطات بیسیم )به  عنوان مثال، مبتنی 
بربلوتــوث یا وای فــای( برای ارتباط 
بهینه بین دســتکش و دستگاه از جمله 
شاخص های ساختاری این محصول 
است. ایجاد شــبکه ای از متخصصان 
در حوزه های مختلف می تواند به تبادل 
دانش و تجربیات و حل چالش های فنی 
کمک کند. گفتنی اســت ستاد توسعه 
فناوری های اتصال پذیری و ارتباطات 
از طرح »طراحی و ســاخت دستکش 
هوشــمند به رابط انسان- ماشین برای 
تشخیص حرکت دست« حمایت کرده 

است.

سخنگوی وزارت آموزش و پرورش اعلام کرد:

پیش بینی پاداش برای استمرار 
خدمت فرهنگیان بازنشسته

سخنگوی وزارت آموزش و پرورش با بیان اینکه در سه سال اخیر تعداد ردیف های استخدامی تعلق پیدا کرده 
به آموزش و پرورش عدد خوبی بوده و امسال حدود ۱۰۵ هزار ردیف جذب شده است، گفت: در آزمون آموزگاری سال 
گذشته ظرفیت ۲۸ هزار نفر بود ولی در مرحله اول اعلام نتیجه آزمون ۱۷ هزار و ۴۰۰ نفر قبول شدند در حالی که امسال 

با همان ظرفیت، ۲۱ هزار نفر قبول شدند.

گروه علمی و آموزشی- پورشه 
به تازگی تغییر رویکردی چشــمگیر 
در استراتژی برقی ســازی خود داشته 
است. این خودروساز آلمانی که پیش تر 
اهداف بلندپروازانــه ای برای فروش 
خودروهــای تمام برقی در ســال های 
آینده تعییــن کرده بود، اکنون با چالش 
کاهش تقاضا و محدودیت های زنجیره 

تامین روبرو شده است.
پورشه، خودروساز لوکس، اخیراً 
اعلام کرد که اهداف فروش خودروهای 
برقی خود را به دلیل کمبود تقاضا کاهش 
می دهد. این تغییر در اســتراتژی پس از 
هشــدار این شــرکت دربــاره کمبود 
قطعات آلومینیومی ناشــی از سیل در 
یکی از کارخانه های تامین کننده اصلی 

آن در اروپا صورت گرفت.
 پورشه، هدف فروش خودروهای 
برقی خود را بــه دلیل کمبود تقاضا از 
سوی مشــتریان کاهش داده است. این 
شــرکت پیش از این اعلام کرده بود که 
تا ســال ۲030، خودروهای برقی تا ۸0 
درصد از اهــداف فروش جدیدش را 
تشــکیل خواهند داد. اما اکنون مدیران 

شرکت می گویند که این رقم به تقاضای 
مشتریان بستگی دارد.پورشه اعلام کرد 
که انتقــال به خودروهای برقی بیش از 
آنچه پنج ســال پیش تصور می کردند 
طول خواهد کشید. استراتژی محصول 
پورشــه به گونه ای تنظیم شــده است 
که بتواند بیش از ۸0 درصد از وســایل 
نقلیه خــود را به صــورت تمام برقی 
در ســال ۲030 تحویل دهــد، البته به 
شــرطی که تقاضای مشتریان و توسعه 
حمل ونقل برقی اجازه دهد.پورشه تنها 
خودروسازی نیست که با کمبود تقاضا 
برای خودروهای برقی مواجه اســت. 

بســیاری از رانندگان به دلیل نگرانی ها 
در مــورد آخرین فناوری ها و همچنین 
جایگزین های »سوخت الکترونیکی« 
کــم کربن برای بنزین، تمایلی به انتقال 
به خودروهای برقی ندارند.سخنگوی 
پورشــه می گوید: »این شرکت هدف 
خــود را کاهش نمی دهــد بلکه فقط 
منعکس کننده وضعیت توسعه تحرک 
برقی در سراسر جهان است.« در بیانیه 
قبلی، این شــرکت اعلام کرده بود که 
اســتراتژی محصولشــان به گونه ای 
طراحی شده است که بیش از ۸0 درصد 
از خودروهای جدیدشان در سال ۲030 

کاملًا برقی شوند، به شرطی که تقاضای 
مشتریان و توسعه حمل ونقل برقی در 

مناطق مختلف جهان اجازه دهد.
پورشه اعلام کرد که پیشرفت های 
بیشــتر را از نزدیک زیــر نظر دارد و به 
شــکلی انعطاف پذیر بــرای آینده در 
موقعیتی قرار گرفته اســت که بتواند به 
آخرین الزامات و مقررات مشــتریان 
حتی پس از ســال ۲030 واکنش نشان 
دهد. انعطاف پذیری بین ظرفیت های 
تولید خودروهای بنزینی )ICE(، برقی 
)BEV( و هیبریدی )PHEV( کلید 
و ضروری برای برآورده کردن نیازهای 

متفاوت مشتریان و بازار است. 
پورشــه با توجه به کمبود تقاضا 
برای خودروهای برقی، اهداف فروش 
خود را تعدیل کرده و به انعطاف پذیری 
در تولید و استراتژی های آینده اهمیت 
می دهد. این شــرکت همچنان به دنبال 
توســعه فناوری های نوین و برآورده 
کردن نیازهای متغیر مشــتریان است تا 
بتوانــد در بازار جهانی رقابت کند و به 
اهداف محیط زیســتی خود نیز پایبند 

بماند.

گروه علمی و آموزشی- گلکسی 
FE S۲۴ احتمــالاً به اگزینوس ۲۴00 
مجهز می شــود و دوربیــن اصلی ۵0 
مگاپیکســلی خواهد داشت. بسیاری 
از طرفداران سامســونگ منتظر معرفی 
گوشــی گلکســی FE S۲۴ هستند و 
حالا شاهد افشــای مشخصات کامل 
و رندرهای رســمی گلکســی اس ۲۴ 
اف ای هســتیم. گوشــی های ســری 
گلکســی FE باوجود مشخصات فنی 
قابل توجه، قیمت مناســبی دارند و به 
نظر می رســد سامســونگ می خواهد 
وضعیت نســل بعدی این گوشی ها را 
بهتر هم بکند و ســراغ مشخصات فنی 
مشابه پرچم دارهایش برود. وب سایت 
مشخصات   AndroidHeadlines
فنی و رندرهای رسمی گلکسی اس ۲۴ 
اف ای را منتشر کرده است. این گوشی 
هوشمند ظاهراً در ۵ رنگ آبی، گرافیتی، 
نعنایی، نقره ای و زرد روانه بازار می شود. 

طبــق رندرها، طراحــی این محصول 
شــباهت زیادی به گلکسی S۲۴ دارد. 
در این محصول با پنل های شیشه ای در 
بخش جلویی و پشــتی به همراه  فریم 
تخت آلومینیومی و گوشــه های گرد 
روبه رو هستیم. باوجوداین حاشیه های 
نمایشــگر این محصــول از برادرش 
 FE S۲۴ بیشتر است. جلوی گلکسی
با نمایشــگر 6.۷ اینچــی OLED با 
رزولوشــن فول اچ دی پلاس، رفرش 
ریــت ۱۲0 هرتز و حداکثر روشــنایی 
۱۹00 نیت روبه رو هســتیم که گوریلا 
گلس ویکتوس پلاس از آن محافظت 
 IP6۷ می کند. این گوشی از استاندارد
پشــتیبانی می کند. روی پنل پشتی این 
دســتگاه دوربین اصلی ســه گانه قرار 
گرفته اســت که دارای سنسور اصلی 
۵0 مگاپیکســلی، دوربین اولترا واید 
۱۲ مگاپیکســلی و دوربیــن تله فوتو 
۸ مگاپیکســلی می شــود. همچنین با 

دوربین سلفی ۱0 مگاپیکسلی روبه رو 
هســتیم. قدرت گوشی سامسونگ را 
تراشــه اگزینوس ۲۴00 تأمین می کند، 
بااین حال شــاید در بازار آمریکا شاهد 
عرضه آن با اسنپدراگون ۸ نسل 3 باشیم. 
درحالی که میــزان رم و حافظه داخلی 
این دستگاه مشــخص نشده، احتمالاً 
سامسونگ گوشــی آینده اش را به ۱۲ 

گیگابایت رم و ۵۱۲/۲۵6 گیگابایت 
حافظه داخلــی مجهز می کند. 
گلکســی FE S۲۴ احتمــالاً 
بــا سیســتم عامل پیش فرض 
 One اندروید ۱۴ و رابط کاربری
UI 6.۱.۱ از راه می رسد. انتظار 
می رود این دســتگاه تا ۴ نسخه 
اصلی اندروید را دریافت کند، البته 
احتمال عرضه ۷ سال به روزرسانی 
برای این محصول هم وجود دارد.

از ســایر مشخصات احتمالی 
گلکســی اس ۲۴ اف ای به اسپیکر 

اســتریو، سنســور اثر انگشــت زیر 
 ،۵G نمایشــگر، پشــتیبانی از شبکه
 ،NFC ،۵.3 6، بلوتــوثE وای فای
پورت USB-C و پشــتیبانی از شارژ 
۲۵ واتی اشــاره شده است. سامسونگ 
سال گذشــته میلادی قیمت گلکسی 
FE S۲3 را افزایش داد؛ بنابراین شاید 
نسل جدیدش با قیمت 6۴۹ 

دلار روانه بازار شود.

پورشه تسلیم شد!

مشخصات کامل و رندرهای رسمی گلکسی FE S24 افشا شد

اخیــرا تصمیمی گرفته شــد در خصوص تامین 
نیروی انســانی برای مهر ماه، ناظر به بخشنامه 
بازنشستگی، بخشــنامه ای که گفته بود مطابق 
ماده ۱۰۳ قانون خدمات کشــوری معلمان باید تا 
۳۰ ســال و شصت سال خدمت کنند که به زودی با 
توجه به اینکه برنامه هفتم ابلاغ شد. این بخشنامه 
همین روزها اصلاح می شود و موارد انگیزه بخشی 
و از جنس پاداش در نظر گرفته می شــود و برای 
عزیزانی که اســتمرار خدمــت دارند تا زمانی که 
بحران کمبود نیروی انسانی از طریق جذب فارغ 
التحصیلان دانشــگاه فرهنگیان و دانشگاه شهید 
رجایی رفع شــود که که دو ســالی زمان می برد.

سه شنبه 23 مرداد 1403، 8 صفر 1446 ،13 آگوست 2024، شماره 4528


